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      Annotation

    
        
          With the increasing of problems related to air pollution and rising of the mean temperature around the globe, new solutions must be investigated in order to diminish the magnitude of such environmental issues. Therefore, the appliance of bamboo in the construction can be one of the solutions. Even though, this grass does not present mechanical or thermal homogeneity, its high sustainability (CO[2] reducer, highness and fast speed of growth), strength and hollowed cylindrical morphology make it an option in the construction sector. As an energy-efficient material, this woody grass can have a positive thermal performance due to the presence of air cavities, however, its rounded nature influence to a nonhomogeneous performances in the surface and interior. The literature about the thermal performance of this element as building envelopment is reduced. Thus, the aim of this research is to analyse the thermal performance of a one, two and three bamboo layers, placing them in a way to mitigate the heat leaking and improving the thermal resistance. It is analysed numerically and through a simulation developed in THERM 7.5 Finite Element Simulator. As a result, two line of bamboo is convenient as a material construction with U-Value of 1.4 W/m{2}.K, but three layers is recommended to mitigate the presence of thermal bridges. The results obtained leads to a different approach and suggests further analysis for different parameters.
        

        
          Ввиду роста проблем, связанных с загрязнением воздуха и повышением средней температуры на планете, необходимы альтернативные решения, которые смогут снизить вред, наносимый окружающей среде. Применение бамбука как строительного материала может стать одним из таких решений. Несмотря на то, что он механически или теплотехнически неоднороден, его высокая экологическая устойчивость (снижает уровень СО[2], обладает высокой скоростью роста), прочность и полая цилиндрическая структура позволяют рассматривать бамбук в одном ряду с другими строительными материалами. Бамбук имеет хорошие теплотехнические характеристики благодаря наличию пустот, однако его цилиндрическое строение становится причиной неоднородного поведения внешней и внутренней частей материала. Недостаточное количество литературы, описывающей теплотехнические свойства бамбука как ограждающей конструкции, стало причиной для проведения анализа одного, двух и трех слоев бамбука путем, размещенных способом, уменьшающим теплопотери и повышающим тепловое сопротивление. Анализ был проведен численно и с помощью симуляции, разработанной в THERM 7.5 Finite Element Simulator. Результаты исследования показали, что достаточно двух слоев бамбука, чтобы получить строительный материал с U-value 1,4 W/m{2}K, но использование трех слоев рекомендуется для уменьшения мостиков холода. Полученные результаты позволяют рассматривать использование нового подхода и могут стать основой для дальнейшего исследования других параметров.
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